

UNIVERSITY OF BRISTOL: INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAMME APPLICATION FORM

(This form is for applicants from within mainland China only)



| A PERSONAL DETAILS | | | | |
|------------------------|--|---------------------------|--|--|
| First name: | Gender: Female Male | Date of birth (dd/mm/yy): | | |
| Surname / family name: | Will you be under 18 when your foundation course is due to start? Yes No | | | |
| Permanent address: | Postcode: | | | |
| | Country: | | | |
| | Telephone: | | | |
| | Mobile: | | | |
| Email (primary): | Email (secondary): | | | |

| B NATIONALITY, RESIDENCE AND FEE DETAILS | | | | |
|--|---|--|--|--|
| Please attach a copy of your passport(s) photo page – including passports or ID for multiple/secondary nationalities, if applicable. | | | | |
| Country of birth: | | | | |
| Nationality: | Second nationality (if you have one): | | | |
| Do you need a visa to study in the UK? Yes No | Have you ever been refused a visa to study in the UK? Yes No | | | |
| Have you ever been granted a visa to study in the UK? Yes No | Have you ever been refused a visa to study in any other country? Yes No | | | |
| How do you plan to fund your studies? I am self-funding or family-funded I have sponsorship from a government, organisation or individual I will be sponsored by a government, organisation or individual but have not yet received my sponsorship letter | | | | |

| C EMERGENCY CONTACT (PARENT / GUARDIAN / NEXT OF KIN) | | | | |
|---|------------------------|--|--|--|
| First name: | Surname / family name: | | | |
| Relationship to student (e.g. father): | | | | |
| Telephone: | Mobile: | | | |
| Email (primary): | Email (secondary): | | | |

| D FOUNDATION COURSE AND DEGREE CHOICE | |
|--|--|
| Choose your foundation course: International Foundation Programme - Arts and Humanities International Foundation Programme - Science, Technology, Engineering and Mathematics International Foundation Programme - Social Sciences and Law | Full title of your chosen degree at the University of Bristol: Have you or an agent applied to the University of Bristol directly? Yes No |

| E EDUCATION HISTORY | | | | |
|--|--------------------------|------------------|---------|------------|
| Please list all schools, colleges and universities attended (continue on a separate sheet if necessary) and attach your academic certificates and/or transcripts (with certified translations if not in English). | | | | |
| Name of qualification | Dates attended (from–to) | Institution name | Country | Completed? |
| | | | | Yes No |
| | | | | Yes No |
| | | | | Yes No |

| F ENGLISH LANGUAGE | |
|--|-------------|
| Have you taken an IELTS for UKVI (Academic) exam? Yes No | Date taken: |
| If yes, please attach your IELTS for UKVI (Academic) test results (with certified translations if not in English) with your application. If you do not need a visa to study in the UK and have other English language qualifications, please also include these with your application. | |

| G EMPLOYMENT HISTORY AND STUDY GAPS |
|--|
| On a separate sheet, please detail what you have been doing between your latest completed qualification and now, or any plans for studies between now and your intended pathway course start date on a separate sheet (if this period is longer than 6 months). This may include work, further studies or travel. Please also specify dates and if any of these were undertaken in other countries. Please also attach copies of your CV, employer references, personal statement or any other study gap documents. |

H ACCOMMODATION

Please note that the university-owned accommodation is highly recommended for Bristol IFP students. An email will be sent to your personal email address after you confirm your course place, and the accommodation application period starts.

For more information, please visit <https://www.bristol.ac.uk/accommodation/>

I MEDICAL INFORMATION

Do you have any medical conditions, disabilities or additional support requirements? Yes No

If yes, please complete the Disability Services Applicant Questionnaire which can be found on your offer letter. If you have any questions, please contact the University of Bristol directly.

J DISCLOSURE OF CRIMINAL CONVICTIONS

Do you have any criminal convictions in any country — excluding spent convictions and minor motoring offences? Yes (you might be required to provide details) No

K DECLARATION

- I declare that the information I have supplied on and with this form is complete and correct.
- I understand that Kaplan International Pathways or its affiliates, University of Bristol and OriginSight may need to process and store my information in countries outside UK (and not subject to UK Data Protection Laws), such as the United States, China, or other countries where they have offices or service providers.
- I consent to the transfer of my information to these other countries.
- I understand that the giving of false or incomplete information may lead to the refusal of my application or cancellation of my enrolment.
- I have read, understood and agreed to the terms and conditions and fees of Kaplan International Pathways and the University of Bristol as outlined on the Kaplan International Pathways website.
- I undertake to pay the fees incurred as they are due.
- I authorise Kaplan International Pathways and OriginSight to supply any relevant data to the University of Bristol and to supply official records of my progress at the University of Bristol to my parents, guardian, sponsor, agent or their nominee.
- I hereby consent to Kaplan International Pathways, University of Bristol and OriginSight contacting any school or institution at which I have previously studied in order to verify the information I have provided in the application, and hereby authorise such school or institution to disclose such information.
- I understand that signing this form gives permission to trained staff first aiders or any licensed hospital or physician to administer first aid if required for you or for your child if he/she is under 18 years of age.
- 以下为根据中华人民共和国个人信息保护法要求的单独同意函内容：
Below is personal information separate consent as required by Personal Information Protection Law of People's Republic of China

I can confirm I have read, understood and agree to the declaration above:

Name (Please sign your name in Chinese):

Date:

To be completed by the applicant's parent or guardian if the applicant is under 18 years of age. I confirm I have read, understood and agree to the declaration above on behalf of the applicant:

Name (Please sign your name in Chinese):

Date:

L AGENT INFORMATION

Do you have an educational agent? Yes No

Agent name:

Counsellor name:

City:

Agent stamp (optional):

M CHECKLIST AND ADDITIONAL DOCUMENTS

Please check you have supplied all the required information in this checklist:

1. Complete all sections of the application form: Yes
2. Confirm you agree to the declaration in section K: Yes
3. Attach all additional required documents to support your application:
 - Academic certificates and/or transcripts (with certified translations if not in English)
 - Proof of English level: UKVI IELTS results or equivalent (with certified translations if not in English)
 - Previous visas, residence permits, or CAS
 - Previous UK study attendance records and certificates
 - Passport(s) photo page – including passports or ID for multiple/secondary nationalities, if applicable
 - Sponsorship letter or financial guarantee
 - CV/Personal statement
 - Employment or study gap evidence
 - Other relevant documents
4. Send your application and copies of supporting documents to:
ifp-app-china@bristol.ac.uk

See bristol.ac.uk/academic-language/study/ifp/apply for more details.

PERSONAL INFORMATION SEPARATE CONSENT LETTER

个人信息单独同意函

本人确认我已经阅读、理解并同意遵守Kaplan官方网站公布的隐私政策(<https://www.kic.org.cn/privacy>)。

I confirm that I have read, understood and agree to be bound by Kaplan's Privacy Policy published on Kaplan official website (<https://www.kic.org.cn/privacy>).

以下为个人信息单独同意内容 Below is the content of personal information separate consent :

本人确认我已经阅读、理解并同意遵守Kaplan官方网站公布的隐私政策(<https://www.kic.org.cn/privacy>)。

I confirm that I have read, understood and agree to be bound by Kaplan's Privacy Policy published on Kaplan official website (<https://www.kic.org.cn/privacy>).

本人了解并同意, 布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司), 为了提供我所请求的服务或用于我的申请或入学目的, 有必要收集、存储、使用、传输、共享、披露或处理我的敏感个人信息, 即护照、签证拒绝历史、医疗和健康信息、资金来源信息、犯罪记录等。通过勾选方框, 本人特此授权布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司) 收集、存储、使用、传输、共享、披露或处理我的敏感个人信息。

I understand and agree that it is necessary for University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies), to collect, store, use, transfer, share, disclose or process my sensitive personal information, that is passport, visa refusal history, medical and health information, funding details, criminal record, etc. in order to provide requested services or for my application or enrollment purposes. By ticking the box, I hereby authorize University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies) to collect, store, use, transfer, share, disclose or process my sensitive personal information.

本人了解并同意, 为协助我申请留学或根据适用的法律法规, 收集的本人个人信息(姓名、出生日期、性别、国籍/出生国家、住址、电话号码、电子邮箱、教育经历、学历(学位/专业)、成绩单、工作经历、语言成绩、住宿申请信息、护照、签证拒绝历史、医疗和健康信息、资金来源信息、犯罪记录等)可能会被传输至中华人民共和国境外或共享给布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司)。我在此授权布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司)将我的上述个人信息共享或传输给上述中国境外实体, 以用于我的申请或入学目的。

I understand and agree that, subject to the purpose of assistance of my application of studying abroad or applicable laws and regulations, my personal information (name, date of birth, gender, nationality/country of birth, address, phone number, email address, education experience, degree/major, transcripts, work experience, language scores, accommodation application information, visa information, passport, visa refusal history, medical and health information, funding details, criminal record, etc.) collected may be transferred or shared outside the People's Republic of China to University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies). I hereby authorize University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies) to share or transfer my personal information to the above entities outside the PRC for my application or enrollment purpose.

本人了解并同意, 我的个人信息(姓名、出生日期、性别、国籍/出生国家、住址、电话号码、电子邮箱、教育经历、学历(学位/专业)、成绩单、工作经历、语言成绩、住宿申请信息、签证信息、护照、签证拒绝历史、医疗和健康信息、资金来源信息、犯罪记录等)可能会与第三方数据处理者或其他第三方共享、传输或披露或由其他处理。“第三方”为本人申请的大学或Kaplan国际所合作的大学或根据我所请求的服务提供给相关服务提供商, 例如住宿提供商、机场交通提供商、监护机构和实习提供商, 来处理我的上述个人信息以支持我的申请或入学。通过勾选方框, 本人特此授权布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司)与此类第三方数据处理者共享或传输我的上述个人信息。

I understand and agree that my personal information (name, date of birth, gender, nationality/country of birth, address, phone number, email address, education experience, degree/major, transcripts, work experience, language scores, accommodation application information, visa information, passport, visa refusal history, medical and health information, funding details, criminal record, etc.) may be shared with, transferred or disclosed to or processed by Third Party data processors or other Third Parties. "Third Parties" are the university to which I am applying for, the university that Kaplan International is partnering with, or to relevant service providers depending on the services I have requested, such as accommodation providers, airport transportation providers, guardianship agents and internship providers, processing my personal information in support of my application or enrolment. By ticking the box, I hereby authorize University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies) to share or transfer my above personal information with such Third Party data processors or any other Third Parties.

本人理解, 我可以通过下述联系方式和行权路径向布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司)行使《中华人民共和国个人信息保护法》赋予的权利。

I understand that I may contact University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies) through the following contact details and methods to exercise my rights provided under the Personal Information Protection Law of the People's Republic of China against University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies).

具体联系方式和行权路径为:

邮箱地址: dpo@kaplaninternational.com,

邮寄地址: 英国大教堂街3号, 皇宫大厦, 邮政编码: SE1 9DE

联系电话: +44(0)207 0454955

Detailed contact details and methods to exercise my rights are as follows:

Email: dpo@kaplaninternational.com;

Postal address: Palace House, 3 Cathedral St, London SE1 9DE, England, UK.

Tel: +44(0)207 0454955

本人在此授权布里斯托大学(University of Bristol)、傲今教育顾问(北京)有限公司(OriginSight)、Kaplan 国际或相关Kaplan集团公司(具体为:(Kaplan International Pathways UK limited)和其关联公司)为我的申请或入学目的或根据相关和适用的法律或法规的要求, 向有关政府部门(如签证受理机构)披露我的个人信息(姓名、性别、生日、护照信息、住址、电话号码、语言成绩等)。

I hereby authorize University of Bristol, OriginSight and Kaplan International or relevant Kaplan Group Companies (Kaplan International Pathways UK limited and its associated companies) to disclose my personal information (name, gender, date of birth, passport information, address, phone number, language scores, etc.) to relevant government authorities (such as visa agency) for the purpose of my application or enrolment or as required by relevant or applicable laws or regulations.

Student's Name (Please sign your name in Chinese) (学生姓名):

Parent/Guardian Signature (Please sign your name in Chinese) (家长/监护人签名):

Date (日期):